
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 06/10/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
             
             
ΘΕΜΑ:  «Χωρίς αποζημίωση περιόδου κορωνοϊού παραμένουν οι κτηνοτρόφοι στη 

Ρόδο» 
 
 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Όπως γνωρίζετε, το εισόδημα των κτηνοτρόφων έχει πληγεί από την πανδημία του 
κορωνοϊού, με αποτέλεσμα να μειωθεί. Οι κτηνοτρόφοι στη Ρόδο, όπως χαρακτηριστικά 
μας αναφέρουν, δεν πήραν ούτε ένα ευρώ από τις αποζημιώσεις που αφορούν στα 
μέτρα αποκατάστασής τους λόγω επιπλοκών της περιόδου του κορωνοϊού, παρά τις 
προηγηθείσες εξαγγελίες για αποζημιώσεις 4 ευρώ για κάθε θηλυκό ζώο, ενώ θεωρούν 
ότι τα υποσχεθέντα είναι ψίχουλα και δεν καλύπτουν σε καμιά περίπτωση τις απώλειες 
του εισοδήματός τους. Μετά από συνεχείς επαφές με αρμόδιους φορείς της Ρόδου, 
εκπρόσωπος της Περιφερειακής Αυτοδιοίκησης των Δωδεκανήσων δήλωσε, πως 
κατόπιν πρόβλεψης σε σχετική εγκύκλιο, στα νησιά όπου δεν λειτουργεί τυροκομική 
μονάδα, αίρεται η προβλεπόμενη υποχρέωση παράδοσης γάλακτος στις εν λόγω 
μονάδες για να ενταχθεί κάθε κτηνοτρόφος στους δικαιούχους αποζημίωσης και έτσι οι 
Ρόδιοι κτηνοτρόφοι, δηλώθηκε ότι εντάχθηκαν στη λίστα των δικαιούχων αποζημιώσεων. 
Ο προβληματισμός και η ανησυχία των τελευταίων, όμως, είναι έντονη, καθώς οι 
αποζημιώσεις δεν έχουν δοθεί ακόμα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

Προτίθεσθε να προχωρήσετε άμεσα στην καταβολή των ανωτέρω αποζημιώσεων στους 

κτηνοτρόφους των Δωδεκανήσων, οι οποίοι δεν παραδίδουν γάλα σε πιστοποιημένα 

τυροκομεία; 

 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
https://www.dimokratiki.gr/12-06-2020/sti-lista-ton-apozimioseon-oi-ktinotrofoi-ton-nision/  
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